
Beste leden van de Commissie Samenleving en Ontwikkeling. 

Mijn naam is Henk de Bruijn en bewoner Nieuweweg 4 te Haarlem. 

Al begin 2018 was er al interesse voor de boerderij Nieuweweg 2 en werd er al in opdracht van de 

gemeente door JSR een taxatie gemaakt. Een voorlopig koopcontract werd gemaakt en in september 

2018 volgde de definitieve aankoop plaats.  

Daarna volgde er “een schijn democratisch proces”, waarbij de bewoners pas in december 2020 

digitaal bij betrokken werden. In een schrijven van Wendy Dieben wordt richting de bewoners 

vermeld “dat de locatiekeuze Domus+ “een correct verlopen transparant democratisch proces is 

geweest”.  Laat me niet lachen jullie weten allen dat het niet zo geweest is. 

Niemand wil deze locatie voorziening met blijvend verslaafde mensen in zijn achtertuin en zeker niet 

in een gebied met een stadpark waar de bewoners van alle omliggende wijken hun ontspanning 

vinden, speel activiteiten voor kinderen zijn, een restaurant en ook een deel van het park is ingericht 

voor kleinschalige evenementen voor 5000 personen, zoals het circus, de stadcamping en festivals. 

Géén prikkels dus? 24 mensen verzieken straks dit gebied voor velen en geven aan in hun vrijheid 

beperkt te zullen gaan worden.  

De keuze van Nieuweweg 2 wordt beslist niet gedragen door de omwonenden. Zie geschreven 

reacties tijdens de demonstratie van afgelopen zondag. 

Zelfs binnen jullie partij GL zijn mensen welke vertelden zich fel te hebben verzet en geprotesteerd 

tegen de aanwezigheid van de Brijder stichting aan de Gedempte oude gracht en de in de omgeving 

van het Spaarne rondlopende verslaafden, welke tegen hun deuren plaste en veel overlast gaven. 

Met als resultaat verplaatsing naar de Wilhelminastraat. Hebben we gewonnen! En dan in een 

recentelijk gesprek met ons zeggen “Ik hou van deze mensen?  Hypocriet gedrag. Wij houden ook 

van mensen, maar niet van ieder gedrag.  

Er is ruim € 600.000,-- uitgegeven voor invoering van de Nieuwe Democratie, is dit het resultaat? 

Hierbij overhandigen wij de geschreven reacties van de bezoekers aan de demonstraite afgelopen 

zondag aan de wethouders Meijs en Berkhout. Doe er het uwe mee? Aan de fracties zijn deze digitaal 

verzonden. 

Beste leden van de Raad, ik kijk jullie nu even aan en adviseer jullie de beslissing uit te stellen en met 

de bewoners op een correcte wijze in gesprek te gaan. Zo niet zijn wij genoodzaakt te gaan Wobben 

en gerechtelijke procedures te moeten opstarten. Jullie zijn allen gekozen door de inwoners van ons 

prachtige Haarlem, vergeet dat niet. 

Ik dank U voor de aandacht.  

 


